
Saksprotokoll i 16.04.2020 - Hovudutval for næring, naturressursar og innovasjon 

Gunhild Alis Berge Stang (V) sette(på vegne av Sp/AP/SV/KrF/Mdg/Venstre) fram slikt forslag: 

«Tillegg 

• hovudutvalet ber om at Austevoll og Fusa Vgs og Rubbestadneset vgs vert nemnde saman med 
Måløy vgs i planen 

• hovudutvalet ber administrasjonen vurdere korleis Vestland fylke kan styrke sin kompetanse på 
fiskeri 

Sigrid Brattabø Handegard (Sp)sette på vegne av  Sp, Ap, KrF, SV, MDG, V slikt forslag: 

«Nytt pk 2 

Havbruk har eit stort potensiale for auka matproduksjon og matberedskap i ein stadig veksande 
befolkning. Dette perspektivet må tydleggjerast i både planen og i det vidare arbeidet.» 

Jana Midelfart Hoff (H) sette fram slikt forslag: 

«Tillegg: 

 I det å gjøre oppdrettsnæringen mer bærekraftig, spiller fór en viktig rolle. Dagens foring med 
importert soya byr på betydelige miljøutfordringer. Det er derfor viktig å tenke på nye måter å gjøre 
dette på, her ligger det også betydelige muligheter for norsk næringsliv i forhold til et globalt 
marked. Hovedutvalget ber administrasjonen om en redegjørelse på et senere møte om hvordan 
man arbeider med å se på alternative foringskilder og status for dette arbeidet per nå» 

Mark Taylor (MDG) sette på vegne av MDG, Ap, Krf, Sp, SV, V. 

«Tillegg: 

”Mål for marin sektor” skal konkretisere og prioritere tiltak som bidreg til miljøvenleg drift og 
berekraftig vekst i den marine næringa. 

 

Avrøysting:  

Fylkesdirektør for innovasjon og næringsutvikling sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

Handegard sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

Taylor sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

Stang sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

Midelfart Hoff  sitt forslag vart samrøystes vedteke. 

 

Vedtak 

1. Hovudutval for næring, naturressursar og innovasjon vedtek Tiltaksplan 2020 – marin sektor. 
2. Havbruk har eit stort potensiale for auka matproduksjon og matberedskap i ein stadig 

veksande befolkning. Dette perspektivet må tydeleggjerast  både planen og i det vidare 
arbeidet 

3. Hovedutvalet ber fylkesdirektøren, med utgangspunkt i utfordringane i havbruksnæringane 
med alle anlegg i «raud» og «gul» sone i Vestland, med påfølgande 
produksjonsavgrensingane i havbruksnæringa, å kome tilbake med ei sak knytt til ei større 
satsing i marin sektor frå 2021. 

4. Mål for marin sektor” skal konkretisere og prioritere tiltak som bidreg til miljøvenleg drift og 
berekraftig vekst i den marine næringa. 

5. Hovudutvalet ber om at Austevoll og Fusa Vgs og Rubbestadneset vgs vert nemnde saman 
med Måløy vgs i planen 



6. •Hovudutvalet ber administrasjonen vurdere korleis Vestland fylke kan styrke sin kompetanse 
på fiskeri 

7. I det å gjere oppdrettsnæringa meir berekraftig, speler fór ei viktig rolle. Dagens foring med 
importert soya byr på betydelege miljøutfordringar. Det er derfor viktig å tenke på nye måtar å 
gjere dette på, her ligg det òg betydelege moglegheiter for norsk næringsliv i forhold til ein 
global marknad. Hovudutvalet ber administrasjonen om ei forklaring på eit seinare møte om 
korleis ein arbeider med å sjå på alternative foringskilder og status for dette arbeidet per no 
 

 


